
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag d. 09.09.2020 - Afdeling 1 Dybbølvej 

 

Tilstedeværende: Birgitte, Stine, Jannie 

Fraværende: Helle, Michele, Thomas. 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Festudvalg 

2. Lydmur mod Grenåvej 

3. Nyt gulv opgange i Langhusene og Dobbelthusene.  

4. Evaluering renovering d. 25. august. 

5. Udkast vedr. terrasser laves af Stine & Michele efter sommerferien. 

6. Afdelingsmødet d. 22.september. Indkøb og planlægning. 

7. Eventuelt 

8. Næste møde  

  

 

 

1. Festudvalget tages forhåbentlig op til foråret. 

2. Bedre lydmur ud mod Grenåvej. Sagen henlægges da det sandsynligvis bliver boligforeningen og 

ikke Aarhus kommune der skal betale. 

3. Tilbud er modtaget. Peter indhenter flere tilbud, og der laves 4 opgange nu der trænger mest. 

Derefter laves 4 pr. år. 

4. Evaluering af renoveringen blev gennemgået og vi så to lejligheder. 

5. Udkast til regler for terrasser – Michelle og Stine har lavet regler for terrasser, der fremlægges 

på afdelingsmødet. 

6. Afdelingsmødet d. 22.sept. Når vi ved hvor mange der kommer købes øl/vand. Årsberetning 

lægges på FB til gennemgang inden mødet. 

7. Eventuelt.  

8. Næste møde onsdag 7. oktober kl. 17. 

 

Ønsker man at møde bestyrelsen vil det være en go ide at tjekke med bestyrelsen om mødet 

bliver på den fastsatte dato. Vi er ind i mellem nødt til at flytte datoen med kort varsel. 

 

Bestyrelsesmøderne holdes i fælleslokalet under 1A. 


